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Schepenen bevoegd voor dierenwelzijn  -  Jaarlijks overleg

Veel steden en gemeenten hebben in hun college een schepen die bevoegd is voor 
dierenwelzijn. 

In de beleidsnota Dierenwelzijn haalt de minister aan dat het potentieel van de 
schepenen bevoegd voor Dierenwelzijn momenteel onderbenut is. Daarom organiseert de 
minister jaarlijks een ‘Dag van de Schepenen voor Dierenwelzijn’. De derde editie vond 
plaats op 13 juni 2017 in Brussel en stond in het teken van het welzijn van paarden en 
ezels.

1. Hoeveel van de schepenen bevoegd voor dierenwelzijn waren aanwezig? Van welke 
gemeenten?

2. Hoeveel en welke andere gemeenten, die geen schepen bevoegd voor Dierenwelzijn 
hebben, waren vertegenwoordigd?

3. Hoe evalueert de minister de bijeenkomst?

4. Zal de jaarlijkse frequentie worden aangehouden?



BEN WEYTS
VLAAMS MINISTER VAN MOBILITEIT, OPENBARE WERKEN, VLAAMSE RAND, TOERISME EN DIERENWELZIJN

ANTWOORD 
op vraag nr. 1484 van 16 juni 2017
van SOFIE JOOSEN

1-2.Er waren 21 steden en gemeente vertegenwoordigd, waarvan 10 steden/gemeenten 
met een schepen voor dierenwelzijn (Antwerpen, Diksmuide, Gent, Kontich, 
Kruibeke, Maarkedal, Malle, Ninove, Scherpenheuvel-Zichem en Zoersel) en 11 
steden/gemeenten zonder schepen voor dierenwelzijn (Damme, Erpe-Mere, 
Hoogstraten, Kaprijke, Knokke-Heist, Kruishoutem, Ledegem, Meerhout, Ronse, 
Wevelgem en Zottegem).

3. Het is duidelijk dat het onderwerp over paarden minder mandatarissen heeft kunnen 
mobiliseren dan bv de zwerfkattenproblematiek die vorig jaar aan bod kwam. 
Nochtans werd het onderwerp gekozen uit de thema’s die vorig jaar door de 
respondenten van de evaluatie werden gesuggereerd. Dat de aanwezigen wel sterk 
geïnteresseerd waren, bleek uit de vragen en reacties zowel bij de presentaties als 
tijdens het netwerkmoment.

4. Ik ben niet van plan de frequentie aan te passen.


